
odgovori na vprašanja delegatov

1. Krajevna skupnost KOZARJE
Vprašanje postavljeno na 8. seji ZKS dne 5. 12. 1978
Kdaj se bo pričela gradnja VVZ Kozarje?

Odgovor:
Začetek gradnje.
VVZ Kozarje je bil programiran v letu 1978, vendar je iz določe-

nih razlogov (pridobitev zemljišča, komunalni priključki, soglasja
na lokacijo, izdelava idejnega projekta) nastala zamuda.

Po najnovejšem terminskem programu naj bi pričeli z gradnjo v
juliju 1979, dograjen pa bi bil VVZ junija 1980.

2. Krajevna skupnost ROŽNA DOLINA
Vprašanje postavljeno na 7. seji ZKS dne 21. 11. 1978
Kdo odloča o sredstvih, ki jih krajevna skupnost dobi iz prora-

čuna za funkcioniranje delegatskega sistema?

Odgovor:
Občinski proračun dodeljuje KS vsako leto sredstva za funkcijo

delegatskega sistema po določenih kriterijih, ki jih je potrdila ob-
činska skupščina.

Delovna skupnost delavcev, ki delajo v KS, ne more odrejati vi-
šine OD in vrednosti točke, ker je to pristojnost sveta KS, ki določa
število točk za posamezno delovno mesto na podlagi Samou-
pravnega sporazuma, ki velja za vso Slovenijo. Vrednost točke pa
je odvisna od finančne možnosti in jo prav tako določa KS glede na
gibanje življenjskih stroškov.

Krajevna skupnost se lahko sporazume z delovno skupnostjo,
da za vse delavce izdaja odločbe delovna skupnost, sicer izdaja
odločbe o višini osebnega dohodka delavcem, zaposlenim v kra-
jevni skupnosti, krajevna skupnost.

3. Krajevna skupnost ŠKOFLJICA
Vprašanje postavljeno na 7. seji ZKS dne 21. 11. 1978
Kako, da sredstva iz naslova samoupravnega sporazuma (po

300 din na zaposlenega) dotekajo tako počasi?

Odgovor:
Po samoupravnem sporazumu delovne organizacije — podpi-

snice samoupravnega sporazuma — vplačujejo sredstva po 300
din na zaposlenega enkrat letno in to največkrat po sprejetih zak-
Ijučnih računih v mesecu februarju in to za 1 leto nazaj. Nekatere
delovne organizacije pa to napravijo v teku leta ali proti zaključku
leta za tekoče leto.

Za leto 1979 je predvideno, da bomo zbrali 7,000.000 din, odbor
podpisnikov sporazuma pa je sprejel sklep, da se sredstva, dote-
čena na podlagi samoupravnega sporazuma, nakazujejo KS me-
sečno.

Odgovor:
Telesnokulturna skupnost Ljubljana Vič-Rudnik predlaga in

sprejema programe, ki se nanašajo na izgradnjo ali popravilo tele-
sno kulturnih objektov.

Mladinsko klimatsko zdravilišče (MKZ) pa je zdravstvena usta-
nova in mora za adaptacijo poskrbeti zdravstvena skupnost, ki je
že pristopila k sanaciji MKZ.

Po nalogu sanitarne inšpekcije MKZ ni mogoče uporabljati, do-
kler se za to ustanovo ne zagotovi zdrava pitna voda in primerno
ne uredijo prostori za bivanje otrok (sanitarije, garderobe, dnevni
bivalni prostori).

Za sanacijo MKZ je bil imenovan gradbeni odbor, ki dela na po-
dročju ureditve doma in vodovodni odbor, ki dela na izgradnji no-
vega vodovoda. Izgradnja vodovoda bo pričeta letos poleti, ko bo
pripravljena vsa gradbena dokumentacija.

Za sanacijo MKZ pa je v izdelavi projekt, brez katerega ni mo-
goče izvršiti večjih posegov v objekte MKZ.

MKZ bi bilo mogoče uporabljati za rekreacijo zdravih predšol-
skih otrok le, če ne bi bil MKZ dovolj zaseden z otroki, ki prihajajo
na Rakitno na zdravljenje.

5. DK Št. 29 — IB ELEKTROPROJEKT
Vprašanje: postavljeno na 8. seji ZZD drie 5. 12. 1978
Ali ni mogoče zadržati Samoupravnih sporazumov o temeljih

plana družbenih in gospodarskih dejavnosti, ki jih sprejemajo or-
ganizacije združenega dela, toliko časa, da se predhodno sprej-
mejo plani organizacij združenega dela, šele nato pa bi sprejeli
vse obveznosti z enotnim samoupravnim sporazumom?

Odgovor:
Vsa leta do 1978 so organizacije združenega dela sprejemale

samoupravne sporazume od jun j ja do avgusta. Prav na pobudo
združenega dela pa so bili Samoupravni sporazumi za financira-
nje družbenih dejavnosti iz BOD (bruto osebni dohodek) priprav-
Ijeni za leto 1979 in 1980 do decembra 1978. Zaradi tega, ker je bil
za leto 1979 že znan družbeni proizvod, na podlagi katerega so bili
sestavljeni samoupravni sporazumi SIS družbenih dejavnosti in
določene prispevne stopnje iz BOD.

Enotnega sporazuma za vse SIS družbenih dejavnosti ni mo-
goče sestaviti, ker vsaka interesna skupnost samostojno oprede-
Ijuje programske naloge v odnosu do združenega dela. Bili pa so
dani hkrati v obravnavo in sprejetje v združeno delo vsi samou-
pravni sporazumi SIS družbenih dejavnosti s prikazano skupno
bilanco obremenitve prispevnih stopenj iz BOD.

Predsednik komiteja za
družbene dejavnosti:

ANTON BREGAR, I. r.

4. DK št. 33 VVZ MALČI BELIČ
Vprašanje: postavljeno na 8. seji ZZD dne 5.12.1978
Zakaj ni podana zahteva, da se adaptacija Mladinskega klimat-

skega zdravilišča na Rakitni vključi v program, ki ga je pripravila
SIS za telesno kulturo o izgradnji telesnokulturnih objektov?

6. DK št. 26 in 27 — TOBAČNA TOVARNA
Vprašanje postavljeno na 5. seji ZZD dne 19. 9. 1978
Ali smo dolžni še kaj za Posočje?



Odgovor:
Ob naravni nesreči potresa v Posočju občina kot družbeno poli-

tična skupnost ni bila neposredno obvezana finančno prispevati k
reševanju posledic potresa oziroma ni imela neposredne finančne
zadolžitve. Republika Slovenija je namreč pristopila k sistem-
skemu reševanju problema.

— Posočju so bila dana namenska sredstva, zbrana s pri-
spevki solidarnosti za odpravljanje posledic naravnih nesreč
(Uradni list SRS, št. 3/75 in 8/78). Občinska skupščina je kot ena
od podpisnikov družbenega dogovora o načinu uporabe in uprav-
Ijanja s sredstvi solidarnosti za odpravljanje posledic naravnih
nesreč o sanaciji Posočja razpravljala na seji 29. 6.1976 in 19.' 9.
1978 in soglašala, da SR Slovenija iz solidarnostnih sredstev za
Posočje nameni 20 % v letu 1975 in 25 % v letu 1976 zbranih so-
lidarnostnih sredstev.
4 Nadalje je skupščina občine soglašala, da SR Slovenija za sa-

nacijo Posočja nameni likvidna sredstva \z anuitet posojila Bosan-
ski krajini in nedospele anuitete posojila Bosanski krajini za od-
pravo posledic potresa.

— Poleg tega je republika Slovenija sprejela zakonske rešitve,
ki so se nanašale neposredno na reševanje problema Posočja.
Zakon o prispevku za odpravo posledic potresa v Posočju in na
Kozjanskem (Uradni list SRS, št. 15/76 in 21/77) uvaja prispevek
za odpravljanje tega potresa, katerega plačujejo OZD, druge or-
ganizacije, delovne skupnosti in občani, ki z osebnim delom sa-
mostojno opravljajo gospodarske dejavnosti po stopnji 1 % in
sicer za čas od 1. 6. 1976 do 30. 6. 1978.

— Zakon o spremembah in dopolnitvah zakona o posebnem
republiškem davku od prometa proizvodov in od plačil za storitve
(Uradni list SRS, št. 15/76) je uvedel oprostitev plačila promet-
nega davka ob nakupu gradbenega in drugega materiala, kate-
rega kupijo občani z območja zahodne Slovenije, če so ti proizvodi
namenjeni odpravljanju škode, povzročene s potresom.

Občina je prevzela vodenje akcije za sanacijo Posočja. Za kre-
ditne naloge je bil imenovan posebni koordinacijski odboi v občini,
ki je skrbel, da se v pomoč za odpravo posledic vključujejo te-
meljne organizacije zdaiženega dela, organizadje združenega
dela in druge samoupravne organizacije, krajevne skupnosti in
občani. Akcija je bazirala na prostovoljnosti. Odziv vseh subjektov
je bil dokaj obsežen, saj je bila pomoč Posočju nudena v raznih
materialnih sredstvih, denarju (vključno enodnevni zaslužek) in
celo v kadrih.

Občina Ljubljana Vič-Rudnik je za Posočje prispevala iz sred-
stev rezerve proračuna 400.000 dinarjev.

Načelnik davčne uprave:
IVAN LOVŠE, I. r.

7. DK št. 36 — OŠ OSKAR KOVAČIČ
Vprašanje postavljeno na 9. seji ZZD dne 26. 12. 1978
Kaj storiti, če bomo zmanjšali zakonsko neobvezne vzgojno-

izobraževalne storitve zaradi financiranja? Kam bodo potem
vključeni učenci, ki ne bodo imeli možnosti sodelovanja v izven-
šolskih dejavnostih na šolah. To opozarjamo namreč zato, ker
imajo učenci na našem terenu možnost vključevanja v različne
dejavnosti, ki jih organizira cerkev in jih tudi materialno podpira
(poceni smučanje, disko klub in druge oblike privlačnih dejavno-
sti).

Odgovor:
Program občinske izobraževalne skupnosti, kot tudi programi

drugih občinskih izobraževalnih skupnosti v Ljubljani, v letu 1979
ne predvideva zmanjšanja že doseženega obsega vzgojnoizo-
braževalnih storitev. To je razvidno tudi iz DOPOLNILA k samou-
pravnemu sporazumu o osnovah plana občinske izobraževalne
skupnosti za leti 1979 in 1980. V letu 1979'bo širitev programa v
skladu s prostorskimi in drugimi možnostmi šol. Ko bodo zgrajeni
objekti iz programa samoprispevek II, bodo tudi v teh KS dani nor-
malni pogoji za delo, ki bodo omogočili povečanje obsega, predv-
sem pa večjo kakovost (delavnice, telovadnice). Dane bodo tudi

možnosti za vključitev večjega števila drugih strokovnjakov v
vzgojnoizobraževalno delo.

Obseg vzgojnoizobraževalnih storitev ni odvisen od občinske
izobraževalne skupnosti in sklepov njenih organov, ampak od si-
stema i financiranja SIS, ki je opredeljen v samoupravnem spora-
zumu o osnovah plana in katerega sprejemajo delavci v temetjnih
samoupravnih organizacijah. Občinska izobraževalna skupnost
je le mesto dogovarjanja med uporabniki (delavci v temeljnih sa-
moupravnih organizacijah in delovni Ijudje ter občani v krajevnih
skupnostih) in izvajalci.

Pomembno vlogo imajo izvajalci programov sami, ki morajo
vsakodnevno z organiziranimi oblikami uporabnike seznanjati s
svojim delom v najširšem pomenu, ga kakovostno dvigati in se
zavzemati za stalen razvoj vzgoje in izobraževanja.

Le na ta način lahko pričakujemo, da bodo delavci v temeljnih
samoupravnih organizacijah in občani v krajevnih skupnostih pri
oblikovanju svojih razvojnih načrtov vanje vključili kot njihov se-
stavni del tudi potrebe po vzgoji in izobraževanju, jih v procesu
samoupravnega sporazumevanja z izvajalci ustrezno ovrednotili
in za njihovo zadovoljitev zdoižili zadosten del dohodka oziroma
osebnega dohodka.

Izobraževalna skupnost občine
Ljubljana Vič-Rudnik:

Tajnik skupnosti:
JANEZ RUDOLF, I. r.


